



كنوز عمان القابضة
Kunooz Oman Holding

سياسة الصحة والسلامة و البيئة

HEALTH, SAFETY, SECURITY & ENVIRONMENT POLICY

It is the policy of **Kunooz Oman Holding** to protect the health and safety of its members of staff, subcontractors, suppliers, and any other stakeholder involved in the Company business as well as the Environment in the areas where the Company conducts its business.

تتوجه سياسة كنوز عمان القابضة في حماية صحة وسلامة الموظفين والمقاولين والموردين وكل من له علاقة بأعمال الشركة وكذلك حماية البيئة في أماكن عمل الشركة.

The Company will:

تقوم الشركة بعمل التالي:

- | | | | |
|-------------------------------------|---|-------------------------------------|--|
| <input checked="" type="checkbox"/> | Enforce the HSSE culture as an inherent and pivotal value of the Company business. | <input checked="" type="checkbox"/> | فرض ثقافة الصحة والسلامة والبيئة كجزء لا يتجزء وركيزة أساسية من أساسيات ثقافة العمل. |
| <input checked="" type="checkbox"/> | Comply with all laws, regulations, and Government guidelines in force in the Sultanate, and work with the industry HSSE standards and guidelines. | <input checked="" type="checkbox"/> | التقيد بجميع القوانين والإرشادات الحكومية المعمول بها في السلطنة، والعمل بإرشادات ولوائح الصحة والسلامة والبيئة المعمول بها. |
| <input checked="" type="checkbox"/> | Continuously improve HSSE performance and development. | <input checked="" type="checkbox"/> | تحسين الأداء بشكل مستمر في مجال الصحة والسلامة والبيئة وتطويره. |
| <input checked="" type="checkbox"/> | Provide necessary training and coaching to all staff. | <input checked="" type="checkbox"/> | توفير التدريب والتطوير المطلوب لرفع أداء الموظفين في مجال الصحة والسلامة والبيئة. |
| <input checked="" type="checkbox"/> | Empower all involved in the operations to stop unhealthy, unsafe or environmentally damaging activities. | <input checked="" type="checkbox"/> | إعطاء كل من له علاقة بعمليات الشركة السلطة بوقف العمل إذا لم يكن صحي، آمن أو يخل بأنظمة البيئة. |


Scott Watson
COO


Haitham Al Wahaibi
HSSE Manager

سكوت واتسون
الرئيس التنفيذي للعمليات
هيثم الوهبي
مدير البيئة والصحة والسلامة